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Valmistelija Talousjohtaja Fredrik Böhme 
 
 Talousarvion käsittelypäivät on sovittu seuraavasti. 
 
 Maanantaina 11.11.2024 klo 9.00 
 Maanantaina 18.11.2024 klo 9.00 
 
 Ohjeellinen aikataulu 
 
 11.11.2024 
 

9.00–9.30 Aamukahvi 
9.30–10.00 Loviisan kaupungin talousarvio 2025 ja taloussuunnitelma 

2026–2027. Kaupunginjohtajan ehdotus, kaupunginjohtaja 
Tomas Björkroth 

10.00–10.45 Elinkeino- ja infrastruktuurikeskus, keskuksen johtaja Sari 
Paljakka 

10.45–11.00 Keskustelu ja kaupunginhallituksen kommentit 
11.00–11.45 Sivistys- ja hyvinvointikeskus, keskuksen johtaja Kirsi 

Kinnunen 
11.45–12.00 Keskustelu ja kaupunginhallituksen kommentit 
12.00–13.00 Lounas 
13.00–13.30 Loviisan Vesiliikelaitos, vesiliikelaitoksen johtaja Maria 

Sippala 
13.30–14.00 Henkilöstösuunnitelman yhteenveto, henkilöstöpäällikkö 

Thomas Grönholm 
14.00–15.00 Investointisuunnitelma, lainatason kehitys ja 

kokonaisyhteenveto, talousjohtaja Fredrik Böhme 
15.00– Muut kokousasiat 

 
 18.11.2024 
 

9.00–9.30 Aamukahvit 
9.30–12.00 Kaupunginhallituksen käsittely 

12.00–13.00 Lounas 
13.00–15.45 Kaupunginhallituksen esitys talousarvioksi 2025 ja 

taloussuunnitelmaksi 2026–2027. Valtuustokäsittely 
11.12.2024 

15.45–16.00 Päätössanat, kaupunginhallituksen puheenjohtaja Satu 
Hämäläinen. 

 
 Liite nro 1. 

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Tomas Björkroth 

 
Ehdotus Kaupunginhallitus käsittelee vuosien 2025–2027 talousarvion ja -

suunnitelman esitetyn aikataulun mukaisesti. 
 

Käsittely Talousarvioehdotuksen esittely aloitettiin kaupunginjohtajan esityksellä klo 
9.35–10.12. 

 



 Elinkeino- ja infrastruktuurikeskuksen johtaja Sari Paljakka esitteli 
keskuksen talousarvioehdotusta ja vastasi jäsenten kysymyksiin klo 10.15–
11.10. 

 
 Talousjohtaja Fredrik Böhme oli poissa kokouksesta klo 10.26–10.35. 
 
 Sivistys- ja hyvinvointikeskuksen johtaja Kirsi Kinnunen esitteli keskuksen 

talousarvioehdotusta ja vastasi jäsenten kysymyksiin klo 11.13–11.52.  
 
 Mia Heijnsbroék-Wiren oli poissa kokouksesta klo 11.25–11.26. 
 
 Pidettiin tauko klo 12.00–13.00.  
 
 Vesiliikelaitoksen johtaja Maria Sippala esitteli vesiliikelaitoksen 

talousarviota ja vastasi jäsenten kysymyksiin klo 13.00–13.19.  
 
 Pidettiin tauko klo 13.21–13.28.  
 
 Henkilöstöpäällikkö Thomas Grönholm esitteli vuoden 2025 

henkilöstösuunnitelman yhteenvetoa klo 13.29–13.54.  
 
 Talousjohtaja Fredrik Böhme esitteli investointisuunnitelmaa ja lainatason 

kehitystä ja vastasi jäsenten kysymyksiin klo 13.56–14.27.  
 
 Lotte-Marie Stenman ilmoitti esteellisyydestä (peruste: yhteisöjäävi) ja 

poistui kokouksesta  klo 14.02. Lotte-Marie Stenman oli poissa 
kokouksesta ja asian käsittelystä sen ajan, kun kokouksessa keskusteltiin 
sote-kiinteistöjen yhtiöittämistä koskevaa asiaa ja palasi kokoukseen klo 
14.40.  

 
 Otto Andersson oli poissa kokouksesta 14.38–14.40. 
 
 Samuli Kauppi poistui kokouksesta klo 14.56. 
 
Päätös Kaupunginhallitus keskeytti asian käsittelyn ja päätti jatkaa asian käsittelyä 

seuraavassa kokouksessaan 18.11.2024. 


